

Islam dan Umat Islam

Kedaulatan Hukum Islam

(Oleh: Budiman Radi)

Syariat Islam adalah hukum yang diciptakan Tuhan yang disampaikan oleh rasul-Nya kepada manusia. Manusia hanya diperintahkan memenuhi taatnya kepada hukum-hukum Tuhan dan tidak diperintah bahkan dilarang sama sekali meminda atau membatalkan hukum Tuhan. Tuhan tidak memberi kuasa kepada manusia untuk meminda atau membatalkannya. Tuhan tidak meminta campur tangan dan fikiran manusia. Sedang manusia dijadikan Tuhan, bahkan rasul Tuhan sendiri tidak ada hak meminda dan membatalkan.

Tuhan yang Maha kuasa membuat undang-undang dan hukum bagi alam semesta, Tuhan membuat hukum tabii bagi alam, maka alam berjalan menurut tabii-nya dengan teratur. Lihat bagaimana perjalanan falak Tuhan, bagaimana perjalanan matahari, bumi, bulan dan bintang-bintang yang lain. Hingga merupakan terjadi perubahan zaman dan masa. Tidak ada siapa yang dapat membantah hukum undang-undang Tuhan itu. Alam semesta dan manusia semua duduk dalam alam Tuhan dan tunduk pada tabii alam yang dijadikan Tuhan. Sedang manusia diperintah menurut hukum Tuhan.

Tuhan dengan ilmu-Nya yang Maha Luas meliputi segala-galanya hingga telah mewujudkan sesuatu yang besar-besar dan ajaib-ajaib dalam alam ini, bagi manusia yang berfikiran waras akan tunduk dan mengakui

kekuasaan Tuhan yang Maha Daulat dan Berdaulat. Tuhan jadikan manusia, tubuh badan, hati, fikiran, perasaan dan semuanya berjalan menurut undang-undang tabii yang telah diciptakan Tuhan dan tertakluk di bawah kekuasaan ilmu Tuhan dan hukum Tuhan. Hidupnya dan matinya di bawah hukum Tuhan dan tertakluk pada kedaulatan hukum Tuhan, tidak dapat dibantah oleh siapa juga.

Tuhan telah menentukan hukum halal dan haram, hak dan batil, kepada manusia diperintah menerima menjadi undang-undang hidupnya (*way of life*) dan menjalankannya dengan beramal menurut semestinya, tidak ada pindaan dan tidak disuruh meminda kepada manusia dari halal kepada haram, dari haram kepada halal, dari hak kepada batil dan dari batil kepada hak melainkan yang telah ditentukan.

Demokrasi Manusia

Tidak Mengatasi Kedaulatan Hukum Tuhan

Manusia tidak berhak sama sekali mengubah hukum-hukum yang telah ditentukan Tuhan di dalam Qur'an, yang halal tetap halal, yang haram tetap haram, yang hak tetap hak dan yang batil tetap batil. Tidak boleh dipinda oleh suara ramai dari manusia, tidak laku demokrasi untuk

membatalkan hukum-hukum Tuhan. Kalau sembahyang Subuh dua rakaat tidak boleh dijadikan empat rakaat. Kalau arak, zina dan judi haram tidak boleh ditukar dipinda menjadi halal. Tidak boleh dibawa mencari suara ramai untuk menghalalkan, hukum Tuhan tidak boleh ditukar menurut kemahuan demokrasi, demokrasi tidak ada hak meminda hukum Tuhan.

Membahas sesuatu hukum untuk menentukan halal atau haram, hak atau batil, tidak boleh dengan jalan mengundi memilih suara terbanyak, tetapi mestilah dicari dalil-dalil dan nas-nas yang kuat dan sah, yang nyata kuat dan sah itulah yang benar, kebenaran tetap

menjadi keputusan, membahs ialah mencari kebenaran bukan mencari kemenangan. Demokrasi belum tentu menimbulkan kebenaran dan demokrasi tidak boleh meruntuhkan kebenaran. Demokrasi mesti tunduk kepada kebenaran dan tunduk kepada hak, demokrasi yang menolak kebenaran adalah demokrasi fasik dan mungkar!

Islam lebih mengenal yang benar (hak) daripada demokrasi. Kalau sesuatu hukum sudah hak, tidak boleh dibawa kepada demokrasi suara lagi, hukum Tuhan mengatur alam, mengatur manusia dan mengatur jalan-jalan hidup, mengatur politik. Tidak boleh politik

Shaykh Abdul Rahman Shibli Sarawak
Shaykh Haji di Makkah Al-Mukarramah

(Telegram : Shibli Makkah)

(Peti surat nombor 188)

Sedia menyembah dan menjaga segala urusan saudara-saudara di Makkah, di Madinah, di Arafah dan di Mina dengan sepenuh-sepenuh puas hati. Timbang dan apa-apa perbelanjaan menurut apa yang ditetapkan oleh kerajaan Saudi Arabiyah, yang sentiasa memelihara keselamatan, kesihatan dan kesejahteraan sekalian saudara yang mengunjungi tanah suci, yang sedia teratur perhubungan secara modern dengan belanja yang murah.

BerShaykhlah dengan Shaykh Shibliyang berdekatan dengan Masjidil Haram.

Berhubunglah dengan wakil kita:

HAI AWAD BIN JA'AFAR

115-1 Minto Road,
Singapore, 7.

AHMAD MUSTAPHA AL-EDRUS

Jalan Haji Mataim,
Kuching, Sarawak

Atau kepada:

A.H EDRUS

356/8 Geylang Road,

Singapore,14.

Yang akhir ini akan bersedia memberi dan petunjuk-petunjuk kepada orang-orang haji yang akan berShaykh dengan Shaykh Abdul Rahmann ShibliSarawak.

mengatur dan meminda hukum Tuhan.

Perkembangan dunia hari ini, kalimah demokrasi menjadi senjata politik, seolah-olah demokrasi adalah sesuatu yang maha daulat dan maha kuasa, yang boleh mengatasi dan mengalahkan yang lain. Jangan-jangan soal arak, judi, zina dan sebagainya diundang ulama yang tertentu untuk menghalalkannya dengan helah akal sebagaimana yang berlaku dalam politik hari ini, hingga terang-terang menentang hukum Tuhan. Konon menjalankan hukum Tuhan kelak huru-hara. Seolah-olah hukum Islam menghuruhkan dunia? Kata-kata mungkar ini terbitnya dari lidah orang yang mengerti hukum Tuhan, dari lidah ulama dan guru agama, bukankan mereka penyesat manusia? Mereka menjadi tunggangan syaitan demi dalam mencari penghormatan dunia dan mengambil muka kepada manusia berpangkat.

Nanti pula soal ibadat, soal puasa dan haji dibawa ke dalam demokrasi, konon puasa merosakkan kesihatan dan melemahkan badan, mengurangkan tenaga bekerja dan merugikan ekonomi negara. Haji pula banyak mencurahkan wang dan merugikan ekonomi rakyat dan tegara¹, sembahyang mengganggu akan kerja dan menghilangkan masa! Nanti apa lagi.....?

Nanti pula manusia tidak mau mati, tidak mau ada Hari Kiamat (hari berakhir sejarah dunia), tidak mau ada neraka, tidak mau ada hari pembalasan, manusia akan membawa demokrasi (mengundi suara) untuk menolak tidak mau mati, tidak mau Hari Kiamat, jangan-jangan nanti tidak mau bertuhan supaya hidup bebas, tidak ada halal haramnya lagi?

¹ Perkataan sebenar ialah 'negara'.

Wahai umat Islam jangan lekas lupa daratan, jangan lekas lupakan Tuhan dan kekuasaan Tuhan, bukankah kita tidak dapat menguasai roh? Roh kita akan tunduk di bawah hukum Tuhan dan akan kembali kepada Tuhan! Tubuh kita terbujur diperkuburan tak ada sesuatu daya lagi, sudah kemana kita dan mau ke mana lagi?

Ya, demokrasi tinggal demokrasi, hukum Tuhan lebih berdaulat, lebih menguasai segala, melanda demokrasi! kalau demokrasi menghalalkan yang haram atau mengharamkan yang halal, tetapi kedaulatan hukum Tuhan yang halal tetap halal, yang haram tetap haram. Yang mati tetap mati, yang Hari Kiamat tetap datang tidak perduli² suara demokrasi, dia melanda lalu dengan ulitnya dan maha daulat menggulung tidak peduli siapa juga. Semua akan menemui hukum dan berhukum daripada Tuhan.

Kitab sejarah untuk sekolah-sekolah Sudah siap

Sejarah ringkas

Muhammad

Ṣallā Allāhu ‘alayhi wa sallam

Di susun oleh Edrus. Sejarah ringkas junjungan kita Muhammad (S.A.W) yang perlu diketahui terutamanya oleh murid-murid sekolah. Tiap-tiap bahagian disudahi dengan pertanyaan-pertanyaan yang boleh mengingatkan murid-murid kepada apa yang telah dibacanya. Bahasanya mudah difaham dan disulam dengan peta dan gambar-gambar yang berkenaan dengan sejarah-sejarah itu. Pertama buku sejarah ringkas yang diterbitkan oleh Qalam untuk sekolah-sekolah.

Senaskhah 41.20

Post 10 sen

² Perkataan sebenar ialah 'peduli'.